
Protokół Nr 33/17
posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku,

które odbyło się w dniach 18 października 2017 r.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1000 Słupskim Centrum Zdrowia Psychicznego przy
ul. Obrońców Wybrzeża 4, od spotkania z Dyrektorem CZP.

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam otworzył posiedzenie Komisji i  stwier-
dził,  że  jest  quorum umożliwiające  Komisji  podejmowanie  prawomocnych  postano-
wień. 
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)
W tej części posiedzenia uczestniczyli: Dyrektor Departamentu Zdrowia Urzędu Mar-
szałkowskiego Województwa Pomorskiego Marzena Mrozek, Dyrektor Centrum Zdro-
wia Psychicznego Krzysztof Sikorski,  Zastępca Dyrektora CZP Magdalena Piekarec,
Główna Księgowa CZP Honorata Jaworska, Z-ca Dyrektora CZP ds. Pielęgniarstwa
Elżbieta  Brzeska,  Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Lewenstam,  radni:  Kazimierz
Czyż, Andrzej Obecny, Jadwiga Stec i Zbigniew Wojciechowicz.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam oddał głos Dyrektorowi CZP.
Dyrektor  Centrum Zdrowia  Psychicznego Krzysztof  Sikorski przedstawił  informację
nt. funkcjonowania słupskiej jednostki, w tym m.in. bieżących działań organizacyjnych
oraz głównych problemów pomorskiej psychiatrii. 
W dyskusji na ww. tematy, w tym na temat systemu zachęt dla młodych lekarzy, systemu
lekarskiej opieki nocnej i świątecznej oraz wyjazdowej, opieki środowiskowej, współ-
pracy z pomocą społeczną oraz możliwości wykorzystania dwóch budynków poszpital-
nych przy ul. Lotha / Obrońców Wybrzeża brali udział wszyscy uczestniczący w posie-
dzeniu.
Dyrektor Centrum Zdrowia Psychicznego Krzysztof Sikorski zaproponował, że po zre-
alizowaniu przez Komisję porządku obrad oprowadzi Komisję po obiekcie.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam w imieniu Komisji podziękował Dyrek-
torowi  CZP oraz  Dyrektor  Departamentu  Zdrowia  Urzędu  Marszałkowskiego Woje-
wództwa Pomorskiego za umożliwienie spotkania i zapoznania się z działalnością Cen-
trum Zdrowia Psychicznego.
Następnie, w odpowiedzi na zaproszenie zaproponował, aby Komisja kontynuowała ob-
rady w siedzibie Centrum.
Po chwili stwierdził, że nikt z radnych nie zgłasza sprzeciwu.
Dyrektor Departamentu Zdrowia UMWP oraz przedstawiciele SCZP opuścili posiedze-
nie Komisji.

1. Sprawy regulaminowe.
Przewodniczący Komisji  Wojciech Lewenstam przypomniał  Komisji  zaproponowany
w zawiadomieniu porządek obrad i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę.
(Zawiadomienie o posiedzeniu Komisji stanowi zał. Nr 2 do niniejszego protokołu.)
Po chwili stwierdził, że nikt się nie zgłasza.

Komisja Zdrowia i  Spraw Społecznych Rady Miejskiej  w Słupsku w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) przyjęła do realizacji nw. porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja nt. roli pielęgniarki szkolnej w opiece nad dziećmi i młodzieżą.
3. Informacja  nt.  sposobów  wykorzystania  dwóch  budynków  poszpitalnych  przy

ul. Lotha / Obrońców Wybrzeża i możliwości sfinansowania przedsięwzięć.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam nawiązując do sprawy przywitał przyby-
łego na posiedzenie Konsultanta wojewódzkiego w dziedzinie hematologii, ordynatora
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Oddziału Hematologicznego WSS im. J. Korczaka w Słupsku Sp. z o.o. dra n. med.
Wojciecha  Homendę  i zaproponował  w pierwszej  kolejności  poprosić,  by przybliżył
Komisji pomysł utworzenia w słupskim szpitalu oddziału transplantacji.
Po chwili stwierdził, że nikt nie zgłasza sprzeciwu.
dr n. med. Wojciech Homenda przedstawił koncepcję mającą na celu rozszerzenie moż-
liwości terapeutycznych o leczenie transplantacyjne.
Poinformował, że na utworzenie banku komórek macierzystych i tkanek oraz na dosto-
sowanie  oddziału  do  wymogów  ośrodka  przeszczepowego  potrzebnych  będzie
ok. 3 mln  zł.  Ze  względu  na  ograniczone  możliwości  finansowe,  Szpital  występuje
do samorządów regionu słupskiego o dofinansowanie. Nadmienił, że partycypowaniem
w kosztach powstania oddziału transplantacyjnego zainteresowany jest także samorząd
Koszalina.
Zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o kadrę – sam jest transplantologiem i jest nadzieja,
że za rok przybędzie drugi – słupski szpital ma doświadczonych, rozwijających się leka-
rzy, którzy mogą prowadzić taki ośrodek. 
W dyskusji  uczestniczyli:  Przewodniczący Komisji  Wojciech Lewenstam, dr Wojciech
Homenda, rada Jadwiga Stec, radny Kazimierz Czyż, radny Zbigniew Wojciechowicz,
radny Andrzej Obecny, Dyrektor WZiSS Violetta Karwalska

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji
w wyniku głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zgłosiła wniosek do Prezydenta Mia-
sta Słupska o uwzględnienie w projekcie budżetu Miasta Słupska na 2018 rok kwoty
800 tys. zł, która będzie stanowiła dotację celową na realizację zadania: utworzenie od-
działu  transplantacji  szpiku  kostnego  w Wojewódzkim  Szpitalu  Specjalistycznym
im. Janusza Korczaka Sp. z o.o. w Słupsku.

Ad pkt 2. Informacja nt. roli pielęgniarki szkolnej w opiece nad dziećmi i młodzieżą.
Kierownik medycyny szkolnej SP MZOZ Grażyna Toporowicz przedstawiła informację
na temat profilaktycznej opieki nad dziećmi i młodzieżą realizowaną w środowisku na-
uczania i wychowania w roku szkolnym 2016/2017 przez SP MZOZ i NZOZ „Gramed
– Pielęgniarka Domowa”: liczby uczniów objętych opieką pielęgniarek szkolnych oraz
liczby placówek nauczania i wychowania, w których sprawowano opiekę profilaktycz-
ną,  szkół  objętych  opieką  pielęgniarki  szkolnej,  gabinetów  profilaktyki  zdrowotnej
w słupskich  placówkach nauczania i  wychowania,  problemów zdrowotnych uczniów
wg typów szkół, wykonawstwa testów przesiewowych, profilaktycznych badań bilanso-
wych, liczby uczniów objętych programem fluoryzacji, oraz programach zdrowotnych
zrealizowanych w publicznych i niepublicznych szkołach.
(Pismo  ZiSS-RZ-VII.0012.8.2017  z  9  października  2017  r.,  zawierające  informacje
na ww. temat stanowi zał. Nr 3 do niniejszego protokołu.)
W dyskusji na ww. temat oraz zamysłu przywrócenia gabinetów pielęgniarskich w szko-
łach i możliwości doposażenia gabinetów szkolnych uczestniczyli biorący udział w po-
siedzeniu radni oraz Naczelna pielęgniarka SP MZOZ Alina Zawadowicz, Kierownik
medycyny szkolnej SP MZOZ Grażyna Toporowicz i Dyrektor WZiSS Violetta Karwal-
ska.

Ad pkt 3. Informacja nt. sposobów wykorzystania dwóch budynków poszpitalnych
 przy ul. Lotha / Obrońców Wybrzeża i możliwości sfinansowania przed-
 sięwzięć.

Dyrektor Wydziału Zdrowia i  Spraw Społecznych Violetta  Karwalska przypomniała,
że szpital i położone obok dwa niezagospodarowane dotąd obiekty miały tworzyć cen-
trum, jako całość, ale Miasto nie otrzymało pieniędzy, o które starało się w ramach re-
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gionalnego programu operacyjnego.  Dodała,  że  nie  widzi  możliwości  sfinansowania
modernizacji tych budynków z innych źródeł, a chodzi o blisko 14 mln zł – jest to koszt
szacunkowy wg stanu na 2015 r.
Dodała, że pojawia się możliwość sfinansowania tego zadania poprzez pożyczkę zwrot-
ną z Banku Gospodarstwa Krajowego, ale szczegóły nie są jeszcze znane, poza tym,
że wartość tej pożyczki nie może przekroczyć 10 mln zł.
W dyskusji na ww. temat oraz propozycji budżetowych Komisji na 2018 rok uczestniczy-
li radni obecni na posiedzeniu Komisji i Dyrektor WZiSS Violetta Karwalska

Ad pkt 4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– Opinia  Komisji  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  kwoty  dotacji

na 2018 r.  przypadającej  na  jedną  osobę będącą  uczestnikiem lub  pracownikiem
Centrum Integracji Społecznej w Słupsku  (druk nr 44/1)

Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Violetta  Karwalska przedstawiła
i uzasadniła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia i  Spraw Społecznych Rady Miejskiej  w Słupsku w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
– opinia  Komisji  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie zmiany  Uchwały

Nr XXXVI/432/17 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 22 lutego 2017 roku w sprawie
planu podziału  środków z  Państwowego Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepełno-
sprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz
zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2017 roku  (druk nr 44/2)

Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Violetta  Karwalska przedstawiła
i uzasadniła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia i  Spraw Społecznych Rady Miejskiej  w Słupsku w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
– opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta

Słupska na 2017 rok (druk nr 44/7)
Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Violetta  Karwalska przedstawiła
i uzasadniła projekt uchwały w działach: 853 - „Pozostałe zadania w zakresie polityki
społecznej” oraz 855 - „Rodzina”.
W  dyskusji  głos  zabierali:  Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Lewenstam,  Dyrektor
WZiSS Violetta Karwalska

Komisja Zdrowia i  Spraw Społecznych Rady Miejskiej  w Słupsku omawiała
i w wyniku głosowania większością głosów (4 głosów za, bez głosów przeciw, 1 głos
wstrzymujący się)  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt  uchwały w działach: 853 -
„Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej” oraz 855 - „Rodzina”.
– opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta

Słupska na 2017 rok (druk nr 44/15)
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dys-

kusji przez aklamację przyjęła do wiadomości ww. projekt uchwały.

Ad. pkt 5. Sprawy bieżące
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam stwierdził, że protokół posiedzenia Ko-
misji Nr 32/17 z 18 września 2017 r. był udostępniony radnym do zapoznania się i nikt
nie wniósł uwag do ich treści.

Komisja Zdrowia i  Spraw Społecznych Rady Miejskiej  w Słupsku w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) przyjęła Protokół Nr 32/17 z 18 września 2017 r.

Na zakończenie posiedzenia Komisji, Z-ca Dyrektora Centrum Zdrowia Psychicznego
w Słupsku ds. Lecznictwa Magdalena Piekarec oprowadziła Komisję po budynku Cen-
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trum.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam stwierdził, że Komisja zrealizowała po-
rządek obrad i zamknął posiedzenie.
Protokół sporządziła: Anna Lessnau

Przewodniczący Komisji

Wojciech Lewenstam


	Ad pkt 2. Informacja nt. roli pielęgniarki szkolnej w opiece nad dziećmi i młodzieżą.
	Ad pkt 3. Informacja nt. sposobów wykorzystania dwóch budynków poszpitalnych  przy ul. Lotha / Obrońców Wybrzeża i możliwości sfinansowania przed-  sięwzięć.
	Ad pkt 4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
	Ad. pkt 5. Sprawy bieżące

